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Van de voorzitter……      Gerrit van de Meer 
 

Een roerig jaar ligt achter ons. Voor het eerst in 12 jaar traden we weer aan in het 

college van B&W. We deden dat na een niet daverende maar wel hoopvolle uitslag 

van de verkiezingen. De campagneperiode bracht nog meer hoop voor de toekomst: 

jonge, enthousiaste partijgenoten toonden zich actief in de campagne én in de 

periode daarna, tot op de dag van vandaag. Na dat eerste half jaar weten we al twee 

dingen zeker: we hebben een kanjer van een wethouder en de samenwerking met 

Groen Links loopt prima en werpt vruchten af. 

 

Ook internationaal werd 2022 gekenmerkt door heftige gebeurtenissen. De schandalige invasie van 

Oekraïne en de daarmee gepaard gaande oorlogsmisdaden door Rusland hielden de hele wereld 

bezig. Met de opstand – of revolutie – in Iran was er meer politieke en media-aandacht voor het 

onmenselijke regime daar, dan er ooit in de 43 jaar sinds de revolutie van 1979 tegen de sjah is 

geweest. Beide gebeurtenissen zullen in 2023 doorlopen, beide met een onzekere – en daarom 

zorgelijke – uitkomst. 

 

In Nederland en de rest van de wereld hebben we, mede als gevolg van de oorlog in Oekraïne, te 

maken met een verschijnsel waar we al heel lang niet meer aan gewend waren: heel forse inflatie. 

Die leidt tot iets wat helaas nooit ontwend zijn, en nu nóg erger wordt. De schrijnende armoede in 

ons land – één van de rijkste landen ter wereld – neemt in rap tempo toe. Daar moeten we ons diep 

voor schamen. Ik zei het lang geleden al, in het begin van de periode waarin ik de 

uitkeringsgerechtigden in Nederland vertegenwoordigde: een land waar honderdduizenden kinderen 

in armoede leven, is geen duurzaam land. Die beschamende armoede betekent ook dat de 

sociaaldemocratie nog steeds een belangrijke opdracht heeft en dus hard nodig is. 

 

Ik kan nog lang doorschrijven over de zorgen die ik voor 2023 en de jaren daarna heb. De 

klimaatcrisis, de energiecrisis, de vluchtelingencrisis, de stikstofcrisis en nog veel meer. We horen 

er dagelijks over in de media. Maar ook groeit het besef dat er hard ingegrepen moet worden om die 

crises het hoofd te bieden. We kunnen niet met 18 miljoen mensen in Nederland en 8 miljard 

mensen op de wereld doorgaan op het pad van de afgelopen decennia. De enorme ongelijkheid in 

welvaart en welzijn is niet meer houdbaar en het plunderen van de enige plek die we in het heelal 

hebben, moet stoppen! Ik wens ons allen toe dat dát besef het meest opvallende kenmerk van 2023 

wordt. 

 

 

 

 
 



 

 

 

PVDA TEYLINGEN         
 N i e u w s b r i e f  J a n u a r i  2 0 2 3  

 2 

 

Van de wethouder……       Elsbeth Koek 

 
Een half jaar wethouder, ik neem jullie graag mee in mijn eerste indrukken en 

ervaringen. Wat was het een verrassing om na de gesprekken tussen alle fracties 

voorgedragen te worden als kandidaat. Na gesprekken over de portefeuilleverdeling 

was het op 7 juli een feit. Ik sta aan de lat voor de volgende onderwerpen: kunst en 

cultuur, werk en inkomen, jeugd en onderwijs, inburgering, kansengelijkheid en het 

bestrijden van armoede, Schiphol en het lokale deel van economie. Dat laatste heeft 

te maken met het feit dat Dirk uit de bollen komt en de economische agenda van de 

regio sterk samenhangt met het bollenareaal.  

 

Nu heb ik de mooiste portefeuille in een college met alleen maar vrouwen. Een portefeuille waarin 

we onze doelstellingen als PvdA/GL kunnen waarmaken. Gelukkig vinden de collega's ook dat zij 

een mooie portefeuille hebben, dat maakt dat we een mooi start maken met elkaar. 

 

De functie van wethouder is divers, uitdagend en eerlijk gezegd nog leuker dan ik had gedacht. De 

ene dag staan strategische onderwerpen als Schiphol op de agenda, de andere dag zit ik met een 

moeder aan tafel om de afhandeling na de toeslagenaffaire uit te werken. Deze mensen hebben 

terecht hun vertrouwen in de overheid verloren. En nog veel erger, ze vertrouwen ook zichzelf niet 

meer, zo schadelijk is het wat de overheid hun heeft aangedaan. Het is echt zo dat de meest 

kwetsbare mensen de mest ingewikkelde kant van de overheid ontmoeten. Voor deze mensen het 

verschil maken, is voor mij 1 van de belangrijkste drijfveren en speerpunten voor de komende 

periode. Ik houd jullie op de hoogte! 

 

 

Van de fractievoorzitter……      Paul Witteman 
 

2022 was een bijzonder jaar. Een jaar waarin de omgeving om ons heen erg in 

beweging was. Een omgeving waar je als persoon of, in mijn geval, raadslid maar 

weinig invloed op lijkt te hebben. Voor sommige mensen vertaalt dit in een keuze 

voor hun eigen omgeving waarbij de wereld hierbuiten als gevaar wordt gezien. Het 

gevolg laat zich iedere dag zien. Een polariserende samenleving waarbij 

tegenstellingen tussen groepen in de samenleving sterker worden en mensen steeds 

meer tegenover elkaar komen te staan. Ik bedank hiervoor! 

 

Het is daarom goed dat er nog steeds veel mensen zijn die zich, vaak belangeloos, inzetten voor 

verbeteringen voor anderen. Of dit nu is bij een organisatie als de sportvereniging, een 

welzijnsorganisatie, vluchtelingenwerk of bij de buren of een (on)bekende dat maakt niet uit. Waar 

je vandaan komt of wie je bent maakt hierbij niet uit. Dit is iets waar we als gemeenschap trots op 

kunnen zijn. 

 

Tegenstellingen in een samenleving zijn prima. Dit zet ons aan tot nadenken. Verplaats je eens in de 

ander en bekijk het van de andere kant. Twijfelen mag. Sterker nog voor mij is dit een teken van 

sterkte. Ik maak mij wel zorgen over mensen en (politieke) organisaties die van tegenstellingen hun 

‘businessmodel’ hebben gemaakt. De gevolgen hiervan zien we dagelijks als het gaat over 
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vluchtelingen, klimaat, journalisten, zwarte piet, corona of de overheid met als doel mensen 

opzetten tegen andere mensen. Of nog erger tegen 1 persoon.  

 

Voor mij is dit een reden om ook in 2023 weer mijn steentje bij te dragen. Niet nadenken of onze 

invloed nu groot of klein is. Een bijdrage om te zorgen dat Teylingen er is voor iedereen. Of je nu 

vluchteling bent en drie maanden in Sassenheim even tot rust kan komen of een gezin dat door de 

stijgende kosten niet meer rond kan komen van je inkomen.  

 

 

Van de fractie……           Thomas Becker 

 
Als fractie blikken we terug op een mooi en succesvol jaar. Ondanks de dalende 

opkomst haalden we bij de verkiezingen meer stemmen dan in 2018 en wisten we 

ons zetelaantal te behouden. Vervolgens zagen we dat veel van onze eigen ambities 

uit het verkiezingsprogramma op het gebied van duurzaamheid, woningbouw en 

armoedebestrijding een plek hebben gekregen in het Raadsakkoord, de 

Coalitieafspraken en het College-Uitvoeringsprogramma.  

 

Dat benadrukt de noodzaak en laat zien dat andere partijen onze voorstellen en 

initiatieven steunen. Zo steken we met het Woonfonds geld in sneller en betaalbaarder bouwen. 

Tijdens de begrotingsbehandeling steunde alle partijen ons voorstel om meer geld beschikbaar te 

stellen voor armoedebestrijding als gevolg van de gascrisis en inflatie. Hiermee kan het college 

actief met mensen en verenigingen in gesprek en kunnen meer mensen die in de problemen dreigen 

te komen geholpen worden.  

 

Was 2022 het jaar van de plannen maken, in 2023 zullen de plannen echt tot uitvoering moeten 

komen. We blijven ons inzetten voor het snel bouwen van betaalbare en goede huizen bijvoorbeeld 

in Nieuw-Boekhorst en op locaties als Langeveld en het stationsgebied Voorhout waar de plannen 

al veel te lang op de plank liggen. Ook op het gebied van duurzaamheid en energietransitie in 2023 

het jaar van de uitvoering. Er liggen genoeg mooie ambities en plannen maar het is nu tijd vaart te 

maken met verduurzaming van huizen en gebouwen, de opwek van duurzame energie en het zoeken 

naar alternatieve warmtebronnen. Verder zullen we in 2023 ook de verdere gevolgen zien van de 

inflatie en gascrisis. We zullen alle zeilen bij moeten zetten om te voorkomen dat er geen gezinnen 

in de kou komen te zitten en dat (kinder)armoede en schulden niet toenemen.  

 

Ook in 2023 zullen we hiervoor de samenwerking zoeken binnen de Gemeenteraad omdat we zien 

dat juist in een tijd waarin polarisatie en verdeeldheid toeneemt, samenwerking uiteindelijk kan 

zorgen dat er plannen en oplossingen kunnen komen. Met GroenLinks trekken we als 2 partijen veel 

gezamenlijk op, omdat we zien dat we dezelfde ambities hebben en we zien dat we samen sterker 

staan dan alleen.  

 

Heb je interesse een keer mee te kijken met de fractie of zijn er onderwerpen die je graag een keer 

met de fractie wilt bespreken? Stuur gerust een mail naar teylingen@pvda.nl en kom een keer langs 

op maandagavond. 

 

mailto:teylingen@pvda.nl
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Van een betrokken lid……       Remco Huisman 
 

Waarom toch naar het stembureau in 2023. 

 
Wederom een mogelijkheid om je stem te laten gelden in 2023. In maart stem je 2x, 

maar kies je 3x. Velen vragen zich af of de gang naar het stemhokje wel zinvol is? 

Keer op keer blijkt dat de Nederlandse burgers het zo, zo nemen met de 

provinciale- en waterschapsverkiezingen. Overkoepelend kan je het de keuze van 

verdere versplintering van de politiek, of de keuze van bestuurbaarheid van 

Nederland noemen. Dat geldt eigenlijk voor elke bestuurlijke laag. De 

individualiteit heerst en de solidariteit verdwijnt naar de achtergrond, waardoor er 

nieuwe tweedelingen naar boven komen. 

 

Als u niet overtuigd bent door de provinciale staten van Zuid-Holland, dan wijs ik op het belang van 

de Oostwest verbinding in de bollenstreek en het doorgaande verkeer van de Van Pallandtlaan in 

onze gemeente Teylingen. En wat dacht u van de invoering van de complexe omgevingswet, 

milieuwetgeving, duurzaamheid en energiewetgeving? Veelal zal dat in de nabije toekomst invloed 

hebben op al uw handelen op, om en in de nabijheid van uw huis. Misschien al in juli ’23. Kortom 

uw stem is nodig! 

 

Afgelopen zomers gaven steeds aan dat we in de toekomst rekening moeten houden met minder 

water, en in het bijzonder van schoon open water. Binnen Europa zijn we de slechtste leerling van 

de klas. Ons drinkwater is daarvan afhankelijk. De waterschappen moeten daarvoor zorgen. Maar 

juist de waterschappen zijn niet helemaal democratisch samengesteld. Er is een wetswijziging op 

komst zodat de gegarandeerde plaatsen in de raden van de waterschappen verminderd worden, maar 

niet geheel. De agrarische belangengroepen en de grote bedrijven blijven een grote vinger in de pap 

te hebben. Voor schoon water, duurzaamheid en het klimaat zal een andere mentaliteit en visie 

nodig zijn. De natuur moet geholpen worden! Stem daarvoor, al is het alleen maar voor schoon 

drinkwater, uw kinderen en kleinkinderen! 

 

Zoals bij u bekend is, wordt de Eerste Kamer (EK) indirect ofwel getrapt gekozen. Is de EK er 

alleen om voor de kwaliteit van wetgeving te zorgen of is het meer? De afgelopen decennia is de 

EK meer en meer politiek geworden. Welke belangen in 2023 e.v. zijn daarmee gemoeid? 

 

Allereest een terugblik op 2022. Naast heel wat commotie in, over en buiten het kabinet zijn er 

nogal wat wetten aangenomen in de TK en EK. Productief zou je zeggen. Maar bij nadere analyse 

blijken het herstelwerkzaamheden van voorgaande kabinetten Rutte. Is er dan helemaal geen nieuw 

beleid tot stand gebracht? Jawel, maar keer op keer heeft de rechter dit beleid naar de prullenmand 

verwezen. 

 

Echt nieuw beleid is de pensioenwet. Persoonlijk had ik liever het oude stelsel verbeterd gezien. De 

realiteit gebiedt dat rechts en liberaal Nederland de individualiteit boven de solidariteit plaatst. 

Weliswaar doorgeschoten maar in ons land niet te voorkomen. De combinatie PvdA/GL hebben in 
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de behandeling in de Tweede Kamer toch wijzigingen kunnen aanbrengen waarbij de nieuwe wet 

echt verbeterd is voor de jongeren en het aantal verplichte deelnemers. Zorgpunten blijven de 

complexiteit van de wet, de invoering van de wet en de invloed van beleggingen, marktwerking 

(alsof er aan elke keukentafel in Nederland één of meerdere miljoenairs zitten) en de 

afhankelijkheid van het monetaire beleid. Wat dit laatste betreft, denk dan aan het bijdrukken van 

geld in Europa. Zeg maar inflatie aanwakkerend! Of de discriminatie van vrouwen geheel uit deze 

wet is kan ik op dit moment (nog) niet beoordelen. De verwachting is dat de huidige PvdA/GL 

combinatie in de EK of hopelijk in de nieuwe PvdA/GL fractie alsnog verbetering aan kunnen 

brengen. 

 

Daarnaast zijn er nog tal van wetten die verbetering behoeven in de EK. Bijvoorbeeld de wijziging 

van de energiewet. Op dit moment een draak van een wet. In deze wet kan de sluis worden 

opengezet voor onvoorstelbare winsten van de huidige commerciële nuts- en energiebedrijven. En 

wat dacht u van de wet tegen witwassen. Als het aan de huidige liberale coalitie ligt moet elke 

uitgave -al dan niet cash- van 100 euro of meer door de bank onderzocht worden. Van al deze 

nieuwe wetten verwacht ik op termijn weer veel nieuwe herstelwerkzaamheden. Ook van de nieuwe 

Pensioenwet. Dit kost natuurlijk bakken vol belastinggeld! 

 

Mij persoonlijk gaat het meer om de heersende mentaliteit in onze ikke-ikke maatschappij. Dat 

moet anders; meer solidariteit en minder individualiteit, meer bestuurbaarheid en minder 

versplintering; en vooral minder tweedeling. Dus ga stemmen en laat uw stem in 2023 gelden in het 

stemhokje. 

 


